
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 2. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 919
Spørgeren har tidligere spurgt ministeren, om man kunne adskille de forskelli-
ge cannabis produkter, således at et rent CBD produkt evt. kunne være et
kosttilskud. Dertil lød svaret fra ministeren og Lægemiddelstyrelsen, at medi-
cinsk cannabis med ”højt” CBD-niveau ikke kan handles som kosttilskud. Mi-
nisteren bedes på den baggrund oplyse, hvor mange procent der skal til, før
det betegnes som et højt niveau? Ministeren bedes endvidere oplyse, om et
CBD-produkt med lavt niveau vil kunne sælges som kosttilskud og i givet fald
redegøre for, hvor grænsen mellem lavt og højt niveau ligger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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